

Cea de-a șaptea ediție a pelerinajului ROYA la crucea de pe Mont Royal

Cu binecuvântarea Preasfințitului Părinte Ioan Casian, duminica Sfintei Cruci a fost marcată și în acest an la Montreal prin pelerinajul organizat de către ROYA (Romanian Orthodox Youth of Americas) la crucea de pe Mont Royal.

Cei peste cincizeci de credincioși și tineri, acompaniați, prin grija Episcopului Ortodox Român al Canadei de către părintele protos. Dr. Maxim Morariu, ecleziarhul Catedralei și inspector eparhial, au parcurs pe jos o distanță de aproape 2 km de la poalele muntelui și până la baza crucii monument de pe munte. Apoi, la poalele acesteia, au citit împreună acatistul Sfintei Cruci în limbile română, engleză și franceză. La final, părintele Maxim le-a transmis binecuvântarea Preasfințitului Părinte Ioan Casian și i-a felicitat pentru efortul depus. Apoi, prin grija organizatorilor, toți cei de față au primit în dar fructe.

Pelerinajul se găsește la cea de-a șaptea ediție. În fiecare an, în Duminica a treia din Postul Mare și în ziua Înălțării Sfintei Cruci, tinerii de la Catedrala Episcopală „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe și Sfinții Mucenici Epictet și Astion” din Saint-Hubert și din parohiile învecinate efectuează un pelerinaj pe jos până la crucea monument de pe Mont Royal, pentru a se ruga și reculege.

Valentin Cioană,
Vice-președinte ROYA Canada

The seventh edition of the ROYA pilgrimage to the cross on Mount Royal

With the blessing of His Grace Ioan Casian, Holy Cross Sunday was marked this year in Montreal through the pilgrimage organized by ROYA (Romanian Orthodox Youth of Americas) to the cross on Mount Royal. The over fifty believers and young people, accompanied, through the care of the Romanian Orthodox Bishop of Canada by the protosyncell Dr. Maxim Morariu, the ecclesiarch of the Cathedral and diocesan inspector, walked almost 2 km from the foot of the mountain to the base of the monument cross on the mountain. Then, at its foot, they read together the Akathist of the Holy Cross in Romanian, English and French. Finally, Father Maxim conveyed the blessing of His Grace Bishop Ioan Casian and congratulated them for their effort. Then, through the organizers' care, everyone present received a gift of fruits.

The pilgrimage is at its seventh edition. Every year, on the third Sunday of Lent and on the day of the Exaltation of the Holy Cross, young people from the Episcopal Cathedral "Saint Great Martyr George and the Holy Martyrs Epictetus and Astion" in Saint-Hubert and from neighbouring parishes make a pilgrimage on foot to the monument cross on Mount Royal, to pray and meditate.

Valentin Cioană,
Vice-President ROYA Canada

La septième édition du pèlerinage ROYA à la Croix du Mont-Royal

Avec la bénédiction de Sa Grace Ioan Casian, le dimanche de la Sainte Croix a été célébré cette année à Montréal par le pèlerinage organisé par ROYA (Jeunesse Orthodoxe Roumaine des Amériques) à la Croix du Mont-Royal.

Plus de cinquante croyants et jeunes, accompagnés, par les soins de l'Évêque Orthodoxe Roumain du Canada, par le protosyncelle Dr Maxim Morariu, ecclésiarque de la cathédrale et inspecteur diocésain, ont parcouru près de deux kilomètres à pied, du pied de la montagne jusqu'au pied de la croix monumentale. Puis, au pied de la montagne, ils ont lu ensemble l'Acatiste de la Sainte Croix en roumain, anglais et français. A la fin, le Père Maxim a transmis la bénédiction de Sa Grace Mgr Ioan Casian et les a félicités pour leur effort. Grâce aux organisateurs, chaque personne présente a reçu un fruit.

Le pèlerinage en est à sa septième édition. Chaque année, le troisième dimanche du Carême et le jour de l'Exaltation de la Sainte Croix, des jeunes de la cathédrale épiscopale « Saint-Grand-Martyr Georges et les Saints-Martyrs Épictète et Astion » de Saint-Hubert et des paroisses avoisinantes se rendent en pèlerinage à pied jusqu'à la croix monumentale du mont Royal, pour prier et méditer.

Valentin Cioană,

Vice-président de ROYA Canada











